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Hanna Virtanen

Från: Värmdö Kommun
Skickat: den 11 mars 2016 14:25
Till: Registrator KS; Lotta Nordgren
Ämne: VB: Mycket angelägen fråga till kommunfullmäktiges möte ons 23/3

Prioritet: Hög

  

Värmdö kommun 
Skogsbovägen 9‐11 
134 81 Gustavsberg 
Telefon, växel 08‐570 470 00 
www.varmdo.se 
  

Från: solveig.paulsson@seb.se <solveig.paulsson@seb.se> 
Skickat: den 11 mars 2016 13:46 
Till: Värmdö Kommun 
Ämne: Mycket angelägen fråga till kommunfullmäktiges möte ons 23/3  
  
Hej, skickar här en mycket angelägen fråga till kommunfullmäktiges möte ons 23/3: 
  
 
”Värmdö kommun/LSS har senaste tiden gått hårt åt de funktionshindrade och deras anhöriga. Detta pga 
besparingar och av Värmdö kommun egna satta regler. 
De har inte följt lagen om LSS vilket många anhöriga i Värmdö kommun kan intyga. 
Detta har lett till att de funktionshindrades liv och tillvaro har krossats! 
 
NÄR kommer ni politiker ha sett till att de av Värmdö kommun/LSS drabbade funktionshindrade får 
upprättelse!?” 
 
 
Hälsningar 
  
Solveig Paulsson 
  
Mobile: +46-70-5226049 
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Hanna Virtanen

Från: Värmdö Kommun
Skickat: den 18 mars 2016 11:33
Till: Emil Steen; Registrator KS
Ämne: VB: fråga politiker

Från: Åse Mårtensson  
Skickat: den 15 mars 2016 09:26 
Till: Värmdö Kommun 
Kopia: hanna.backman@nvp.se; Ida Leveby Andersson; Helen Borell 
Ämne: fråga politiker  
Hej!  
Jag vill ställa följande fråga till Monica Pettersson: 
 

På Kommunfullmäktige den 24/2 svarade du ”Ja” på en fråga från Annika Andersson Ribbing ”…om det 
var så att konsulten hade ett skriftligt uppdrag innan översynen av Tillväxtavd. startade?” Det har sedan 
visat sig att det INTE fanns något skriftligt uppdrag, skrivet av kommunen. Det som finns är en offert, 
skriven av Frankie Spjut. Offerten är inte diarieförd. 

Den här upphandlingen bröt både mot kommuens egen upphandlingspolicy där det står att 

1. Alla direktupphandlingar över två prisbasbelopp ska motiveras & diarieföras  

2. Det är dokumentationsplikt på alla direktupphandlingar över 100.000:-. 

Man bröt även mot lagen om off. Upphandling, som säger att alla inköp över 100 000 ska dokumenteras. 

Konsulten har fått 365 000 kr för rapporten, som är en 15-sidig powerpointpresentation utan 
innehållsförteckning, bakgrund, syfte, källhänvisningar och faktaunderlag. Konsultens arvode för att knåpa 
ihop denna undermåliga rapport var 16 000 kr /dag.  

 

Monica, du sade på fullmäktigemötet att det kommunen betalat för inte enbart är rapporten, utan att ”det 
ligger mera i den summan.” Av offerten från Frankie Spjut framgår inte vad detta skulle röra sig om och 
inte heller har något annat skriftligt material än rapporten inkommit till kommuen. Kan du förklara vad du 
hänvisade till med att ”det ligger mera i den summan”? 

 

Åse mårtensson, 0739800597 

 

Är det för lång fråga så kan jag förkorta den!  
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Hanna Virtanen

Från: Värmdö Kommun
Skickat: den 15 mars 2016 11:11
Till: Registrator KS; Emil Steen; Hanna Virtanen
Ämne: VB: Fråga Värmdös politiker kommunfullmäktige 23 mars!

VB 
/Fredrik Pihl ‐ registrator 
Värmdö kommun 
Skogsbovägen 9‐11 
134 81 Gustavsberg 
Telefon, växel 08‐570 470 00 
www.varmdo.se 

Från: margaretha.gutner@telia.com  
Skickat: den 15 mars 2016 10:56 
Till: Värmdö Kommun 
Ämne: Fråga Värmdös politiker kommunfullmäktige 23 mars!  
Margaretha Gutner, lokalt ombud för Autism‐ och Aspergerföreningen Sthlm län inkommer med följande 
fråga till Vård‐ och omsorgsnämnden; 

Ett kostnadsutjämningssystem för verksamhet enligt LSS infördes 2004. Syftet är att utjämna för skillnader 
i kostnader för LSS så att alla kommuner ska ha samma likvärdiga ekonomiska förutsättningar att bedriva 
verksamheten.  

Kommuner med en beräknad kostnad för LSS som överstiger genomsnittet i riket erhåller ett 
utjämningsbidrag och kommuner med en beräknad kostnad som understiger genomsnittet i riket får 
betala en avgift.  

Tabellen nedan redogör för Utjämning av LSS kostnader för perioden 2007‐2014. LSS Utjämningssystemet 
har en eftersläpning om 2 år varpå 2015 inte kan redovisas. Källa: SCB, Utjämning av LSS kostnader mellan 
kommuner, Tabell 1 för åren 2007‐2014. 

År Kronor per inv Riket 
Kronor per inv 
Värmdö 

Bidrag till 
utjämningssystemet 

2014 4 309 kr 3 302 kr 1 007 kr 
2013 4 238 kr 3 087 kr 1 151 kr 
2012 4 069 kr 3 189 kr 880 kr 
2011 3 979 kr 3 191 kr 788 kr 
2010 3 820 kr 2 939 kr 881 kr 
2009 3 651 kr 2 902 kr 749 kr 
2008 3 459 kr 2 797 kr 662 kr 

2007 3 411 kr 2 812 kr 598 kr 
*år 2007 innehåller en avrundningsdifferens om 1kr i SCB statistik.  

Nu följer tämligen enkel matematik i räknesättet addition. För år 2014 hamnar den genomsnittliga 
kostnaden per invånare för LSS insatser i Riket på 4 309kr. I Värmdö är kostnaden 3 302kr per invånare och 
således får Värmdö betala 1 007kr per invånare till utjämningssystemet.  

3 302kr + 1 007kr= 4 309kr 
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Fråga 1 

Vänligen redogör för den ekonomiska besparings kalkyl inom området LSS med hänsyn tagen till 
Utjämningssystemet ska ge lägre kostnader för Värmdö kommun?  

Vänligen, 
Margaretha Gutner 
Lokalt ombud för Autism‐ och Aspergerföreningen Sthlm län 
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Katarina Berggren, ordförande i FUB Nacka Värmdö, 
inkommer med följande fråga till Vård och omsorgsnämnden i 
Kommunfullmäktige: 
 
Enligt styrdokument för riktlinjer som stöd för handläggare enligt LSS, som 
beslutades i VON 2015‐12‐08 §92, står det under punkt 1.4 Barnperspektivet:  
 
Vård och omsorgsnämnden vill särskilt stärka funktionshindrade ungdomars 
möjlighet till delaktighet i samhällslivet, detta tillgodoses genom en generösare 
hållning i beslut om ledsagning.   
 
Nu tvingas istället redan sköra personer, både barn och vuxna, att ”pröva 
avslag i domstol”, det låter bra för er, men är ett övergrepp mot personer som 
enligt LSS skall få stöd och hjälp. Dessutom oftast utan rätt till rättshjälp i ett 
kraftigt underläge mot kommunens stora resurser.  
 
Hur ser ni på denna behandling? 
 
 
 

hanvir
Maskinskriven text

hanvir
Maskinskriven text
Fråga 8



1

Hanna Virtanen

Från: Värmdö Kommun
Skickat: den 16 mars 2016 08:21
Till: Veronica Östlin
Kopia: Registrator VON; Registrator KS
Ämne: VB: Fråga till Värmdö politiker 30 mars

Värmdö kommun 
Skogsbovägen 9‐11 
134 81 Gustavsberg 
Telefon, växel 08‐570 470 00 
www.varmdo.se 

Från: Kent  
Skickat: den 15 mars 2016 21:15 
Till: Värmdö Kommun 
Ämne: Fråga till Värmdö politiker 30 mars  
Hej 
Ni beslutar att drar in på kostnader för funktionshindrade. 
Min fråga som jag vill att ni tar upp på er frågestund den 30 mars är. 
Vad är det som gör att ni bedömer att våra barn och vuxna med funktionshinder, såsom 
utvecklingsstörning klarar sig bättre nu utan insatser från vård och omsorgsnämnden LSS än tidigare. 
MVH 
Kent Persson 
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Hanna Virtanen

Från: Värmdö Kommun
Skickat: den 17 mars 2016 09:02
Till: Registrator KS; Hanna Virtanen; Emil Steen
Ämne: VB: fråga politiker

 
 

Från: Helen Borell  
Skickat: den 16 mars 2016 17:16 
Till: Värmdö Kommun  
Ämne: fråga politiker 
 
Min fråga är följande, 
Pågående spariver inom LSS området där beslut systematiskt ska prövas mot rättspraxis riskerar att öka kostnaderna 
för kommunen när LSS beslut kan komma att prövas i Förvaltningsrätten. Hur mycket har VON budgeterat för 2016 
för kostnader i samband med överklaganden? 
 
 
Hälsningar  
Helen Borell 
Styrelseledamot i FUB 
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